
Referat af bestyrelsesmøde 8.12 2021. 

Tilstede: Kasper, Frode, Claus, Finn. 

 

1. Status klimavej (Frode og Finn) 

Skurvognsmøde 8/12, kl.10:00: 

Københavns kommune havde nogle få bemærkninger til Ærtebjergvejs tegningerne. HOFOR har 
rettet disse og genindsendt for endelig godkendelse. HOFOR regner dog ikke med at modtage den 
endelige godkendelse før i starten af januar. 

HOFOR planlægger sammen med entreprenøren at færdiggøre projektet inkl. Ærtebjergvej. 

Den store faskine som skal anlægges på den lille plæne, planlægges derfor først udført 

efter Ærtebjergvej er færdig og plænen er ryddet for byggemateriale/jord. 

F & F undersøger betaling for vejbump. Kantstenshøjde ved indkørsler. 

2. Forberedelse parkeringsordning. 

Vi skal til generalforsamlingen have undersøgt hvordan parkeringsfirmaer håndterer kontrollen og 
gæsteordning. 

3. Forberedelse ekstraordinær generalforsamling 20.1 2022 

Vi forventer at droppe denne og tage spørgsmålet om godkendelse af udgifter til asfalt og til 
asfalt/kantsted på ærtebjergvej på den ordinære generalforsamling. Frode og Finn undersøger 
hvordan og hvornår Gottlieb kræver betaling. 

Asfalt minus ærtebjergvej er 212.000. 

Asfalt og kantsted på ærtebjergvej er minus Hofors andel 192.000, dvs. vores andel 96.000 og 
Birkevang 96.000. 

Asfalt toftevangs område minus ærtebjergvej er 212.000. Kantsten og asfalt ærtebjergvej er ca. 
100.000.  I alt 312.000. Vi har 250.000. Finn holder kontakt til Birkevang. 

Evt. ekstraordinær kontingent på 1000 kr. for 2022. Måske nedsættelse senere da der ikke skal 
opsamles reserve til asfalt. 

Økonomioversigt mht. asfaltering/kantsten lavet af Frode. 

Ekstraord. Kontingent for asfalt på Ærtebjergvej. 

4. Status  Bystævneparkprojektet. Orienteringsmøde 13. januar. 
5. Næste møde. Afhænger af om der skal holdes en ekstraordinær generalforsamling. 


